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Abstract (en)
A tensioner for coats, trousers or the like is provided with a central part (10), which has a hanging hook and two guide arms (11) arranged on both
sides of the hanging hook, and with tensioning arms (17) which are guided on the guide arms and can be drawn out, relative to the central part,
for adaptation to different waist-band widths. A limiting stop is provided on the central part and limits the position of maximum extension of the
tensioning arms relative to the central part. The tensioner is characterised in that the tensioning arms can be locked at different extended lengths.
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Abstract (de)
Ein Spanner für Röcke, Hosen od.dgl. ist mit einem Mittelteil (10). das einen Aufhängehaken sowie zwei beiderseits des Aufhängehakens
angeordnete Führungsarme (11) aufweist und mit Spannarmen (17) versehen, die an den Führungsarmen geführt und relativ zu dem Mittelteil zur
Anpassung an unterschiedliche Bundweiten ausziehbar sind. Am Mittelteil ist ein Begrenzungsanschlag vorgesehen, der die Stellung des maximalen
Auszuges der Spannarme gegenüber dem Mittelteil begrenzt. Der Spanner zeichnet sich dadurch aus, daß die Spannarme in verschiedenen
Auszugslängen arretierbar sind. <IMAGE>
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